
 

PROTOKÓŁ NR 3/2021 

ZE SPOTKANIA KĘTRZYŃSKIEJ SPOŁECZNEJ RADY DO SPRAW OSÓB 

NIEPEŁNOSPRAWNYCH W DNIU 9 GRUDNIA 2021 R. 

 

  

          W dniu 9 grudnia 2021 r. o godz. 11.00 w Sali 108 Urzędu Miasta Kętrzyn odbyło się 

posiedzenie Kętrzyńskiej Społecznej Rady do spraw Osób Niepełnosprawnych.  

          W posiedzeniu uczestniczyło 7 członków Rady oraz Zastępca Burmistrza Pan Maciej 

Wróbel. 

Posiedzenie, zgodnie z Regulaminem Rady, otworzyła Przewodnicząca Rady Pani Ewa 

Maksymowicz, która powitała zebranych członków oraz gości i stwierdziła ważność zebrania.  

Następnie poprosiła o odczytanie porządku obrad, który został przegłosowany jednogłośnie za 

jego przyjęciem. 

         Kolejnym punktem było zapoznanie się z protokołem z poprzedniego posiedzenia, każdy                      

z członków nie wniósł żadnych uwag i został podpisany przez Przewodniczącą Rady. 

Przewodnicząca  złożyła dwa wnioski: 

1. Wydanie publikacji savoir vivre – jak zachować się kiedy spotkamy osobę niewidomą. 

2. Prośba o zorganizowanie szkolenia „Łatwe szkolenie o trudnych sprawach” dedykowane 

dla rodziców i opiekunów osób niepełnosprawnych oraz ich dorosłych dzieci/podopiecznych. 

         Następnie Przewodnicząca Rady poruszyła sprawę odwołania z Rady Pani Anny 

Puzynkiewicz. Wyraziła swoje niezadowolenie i rozczarowanie brakiem informacji na temat 

powodów odwołania. Podkreśliła, iż współpraca z Panią Anną układała się wspaniale, dlatego 

też tym bardziej nie rozumie tej decyzji. Przekazała informację, że dzwoniła do Pani Marzenny 

Utko dyrektor MOPS z zapytaniem: dlaczego tak się stało?. Pan Zastępca w odpowiedzi  

powiedział, że Pani Marzenna jest osobą bardziej kompetentną i będzie miała lepszą kontrolę 

nad tym, co się dzieje na Radzie. Będzie mogła również szybciej reagować i działać w 

przypadku spraw zgłoszonych przez Radę. Poza tym wspomniał o tym, że dobrze by było gdyby 

to dyrektorzy reprezentowali swoje jednostki w Radzie. Powiedział, że Pani Marzenna Utko 

złożyła wniosek o odwołanie Pani Anny Puzynkiewicz z Rady, miała do tego prawo, a Pan 

Burmistrz przychylił się do tego wniosku.  W tym miejscu Pani Przewodnicząca zgłosiła swoją 

rezygnację z funkcji Przewodniczącej. Zastępca Burmistrza poinformował, że takiej rezygnacji 

nie przyjmie. Zaapelował do Pani Przewodniczącej, żeby nie rezygnowała ze swojej funkcji, 

gdyż jest dużo pracy w Radzie w zakresie osób niepełnosprawnych. Przeprosił wszystkich za 

brak informacji na temat podjętej decyzji w sprawie Pani Wiceprzewodniczącej. 

          Poruszona została sprawa podziękowania za pracę w Radzie dla Pani Anny. Pani Alina 

Ławrywianiec przekazała informację, że ustalono, iż Pan Burmistrz sam ustali w jakiej formie i 

kiedy podziękowania zostaną przekazane. 



 

          W kolejnym punkcie zaproponowano wybory nowej Wiceprzewodniczącej. 

Przewodnicząca Rady zaproponowała Panią Bogumiłę Bzderę, jednak nie wyraziła ona zgody 

na pełnienie tej funkcji. Zapytano więc, która z Pań mogłaby pełnić tę funkcję? Z powodu braku 

chętnych, wybór Wiceprzewodniczącej został przełożony na następne posiedzenie. 

          W zapytaniach, Pani Grażyna Kocisz podjęła dyskusję o braku oddziału PCK w naszym 

mieście. W odpowiedzi Zastępca Burmistrza poinformował, że PCK jest ale nie ma osoby 

chętnej, która by się nim zajęła. Obiecał, że skontaktuje się z przewodniczącą PCK w Olsztynie 

i zapyta o plany względem Kętrzyna. Pani Grażyna wspomniała również o braku toalet w 

mieście i tu również otrzymała informację zwrotną od Zastępcy, że w sezonie letnim było 8 

toalet dodatkowych, że są one dewastowane. Wspomniała, że może monitoring załatwił by 

sprawę. Zastępca powiedział, że w tym momencie monitoring jest od 6 m-cy w modernizacji i 

od grudnia Kętrzyn będzie już monitorowany. 

Przewodnicząca podziękowała za spotkanie. 

Na tym posiedzenie zakończono. 

 

 

Przewodnicząca Kętrzyńskiej Społecznej 

            Rady ds. Osób Niepełnosprawnych 

 

Ewa Maksymowicz 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Sporządziła: Alina Ławrywianiec  


